
Van: Bernard Felix <felix@felixfortuna.nl> 
Verzonden: woensdag 7 oktober 2015 14:58 
Aan: Griffiebureau 

Bijlagen: WRPWZP Brief Afwaarderen Amsterdamsevaart Commissie Beheer 10-2015.doc 

Urgentie: Hoog 

Geachte Griffie, 

Wilt u zo vriendelijk zijn om deze e-mail met bijgevoegde brief zo spoedig mogelijk door te e-mailen aan de leden 
van de raadscommissie Beheer? Het gaat om een onderwerp dat voor morgen geagendeerd staat. 

Hartelijk dank voor uw medewerking! 

Met vriendelijke groet, 

Bernard Felix 

Voorzitter / Secretaris Wijkraad Parkwijk-Zuiderpolder 

Correspondentie: 
E-mail: felix@feiixfortuna.nl 
Adres: Beatrixdreef 2, 2033 TX Haarlem 
Telefoon: 06 53 370 664 
Web: www.parkwiik-zuiderpolder.nl 



Aan de raadsleden van de Commissie Beheer van de gemeente Haarlem 

Haarlem, 7 oktober 2015 

Geachte leden, 

U behandelt op 8 oktober de Afwaardering van de Amsterdamsevaart. Voor de wijkraad Parkwijk-
Zuiderpolder is dit een belangrijke gebeurtenis. 

De woonwijk Parkwijk-Zuiderpolder zit ingeklemd tussen de A9, de A200, de A205 en de Prins 
Bernhardlaan. Aan de noordelijke zijde bevindt zich het bedrijventerrein van de Waarderpolder en de 
fly-over en aan de oostelijke zijde bevinden zich het Rottepolderplein, bedrijventerreinen als het 
PolanenPark en De Liede, alsmede de Polderbaan van luchthaven Schiphol. De bewoners van onze 
wijk hebben dus letterlijk aan alle kanten te maken met verkeer, vervuiling en voortschrijdende 
gezondheidsperikelen. 

Nu het Afwaarderen van de Amsterdamsevaart aan de orde komt, hechten wij eraan u onze 
argumenten te laten weten om deze afwaardering onverkort en onveranderd uit te voeren: 

• In 2011 is een motie aangenomen om de Am ste rdam se va art in beide richtingen af te 
waarderen tot 1 rijstrook. Voor de wijkraad Parkwijk-Zuiderpolder is dit onomkeerbaar; 
concessies kunnen niet worden aanvaard. 

• Afwaardering is naar de mening van de wijkraad een absolute noodzaak in verband met de 
gezondheidssituatie van onze wijk (Parkwijk-Zuiderpolder) en van de andere aanpalende 
woonwijken (Scheepmakersdijk, Amsterdamse Buurten). 

• De fly-over was destijds een pure noodzaak vanwege de zeer slechte situatie ter hoogte van 
de Amsterdamse Poort. Daardoor is de Oudeweg gekozen als primaire invalsroute voor 
Waarderpolder, stad en kust. Nu is geen enkele wezenlijke aanpassing bij de Afwaardering 
Amsterdamsevaart / Gebiedsvisie Oostradiaal meer acceptabel. 

• Daar de Gebiedsvisie Oostradiaal een uiterst belangrijke aanjager voor Haarlem-Oost is, zal 
op geen enkele wijze het frustreren van deze gebiedsvisie door eventuele aanpassingen bij 
de Afwaardering Amsterdamsevaart geaccepteerd worden. Graag ziet de wijkraad het water 
weer terug, worden aan de noordzijde de geplande huizen gebouwd - zeker gezien de 
verhoogde opgave - en wordt het leefklimaat in heel Haarlem-Oost verbeterd. 

• Totdat de verschillende opgaven volgens de Gebiedsvisie Oostradiaal worden gerealiseerd, 
zou de Amsterdamsevaart in hoge mate vergroend kunnen worden: bomen, struiken en 
plantsoenen volgens de 'ruimtelijke kwaliteitsnorm'. 

Op de verbeelding is ook het fietspad langs de Amsterdamsevaart te zien: ter hoogte van de Prins 
Bernhardlaan is een goede aanpassing noodzakelijk. Graag aandacht voor de breedte van het gehele 
fietspad, daar de huidige situatie onduidelijk en onvoldoende is. 

Mocht u verdere informatie wensen, dan kunt u natuurlijk contact opnemen met ondergetekende. 

Dank voor uw attentie. 

Bernard E.N. Felix 
Voorzitter Wijkraad Parkwijk-Zuiderpolder 

Tel 06 53 370 664, E-Mail felix@felixfortuna.nl / parkwijk-zuiderpolder@wijkraden-haarlem.nl 
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